
Protokół Nr VIII/15  
z obrad VIII Sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej dnia 29 maja  2015 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godzinie 10 00 otworzył obrady VIII Sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński i powitał wszystkich przybyłych.  
 
Ad.1. Sprawy regulaminowe  
 
Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 
Gminy Edward Kosmal stwierdzi, że na stan  15 radnych obecnych jest 14 radnych, co 
stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad.  
Radny nieobecny : 
1.Jarosław Kornet - nieobecność usprawiedliwiona  
Ponadto w sesji uczestniczyli:  
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski 
Sekretarz Gminy Danuta Żygadło  
Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska 
Radca Prawny Roman Janił  
oraz sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik numer 2 oraz operator 
nagrywający obrady sesji. 
Z gości zaproszonych w obradach sesji uczestniczyli : 
Pan Wojciech Siergiej –Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Stargardzie 
Szczecińskim  
Pani Anna Ładniak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
Protokół nr VII/15 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński odbytej w dniu 24 
kwietnia  2015 roku został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami za) bez odczytywania. 
Przewodniczący rady odczytał porządek obrad  VIII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński i 
wobec braku uwag poddał pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęła porządek 
obrad VIII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w brzmieniu jak niżej i według tego 
porządku obradowała. 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad VIII sesji Rady Gminy  
- stwierdzenie quorum  
- przyjęcie protokołu Nr VII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński odbytej w 

dniu 24 kwietnia 2015 r.   
- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy w tym ocena stanu budynków 
OSP  
    i wyposażenia  
   Protokół z wyjazdu  komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu oraz komisji  
   socjalno-porządkowej i oświaty   
3.Interpelacje  
4.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o udzielenie pomocy  
   finansowej i rzeczowej na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej  
5.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice 
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6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/274/06 Rady Gminy Stargard z  
   dnia 26 maja 2006 r. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i  
   kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  
8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkowstwa Gminy Stargard  
   Szczeciński w Lokalnej Grupie Rybackiej Stowarzyszeniu „ Sieja” w Marianowie 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r.  
10.Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego  
   Wielospecjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Szczecińskim 
11.Informacja o wydatkach bieżących Urzędu Gminy za I kwartał 2015 r. 
    Opinia Komisji Rewizyjnej  
12.Informacja z wykonania budżetu gminy Stargard Szczeciński za I kwartał 2015 r. 
    Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Oena zasobów pomocy społecznej za rok 2014 dla gminy Stargard Szczeciński 
     Informację przedstawia Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
     Pani Anna Ładniak  
14.Sprawozdanie Wójta Gminy Stargard Szczeciński z realizacji „ Programu współpracy  
     gminy Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
     prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2014 r. „   
    Sprawozdanie przedstawia Wójt Gminy  
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
17.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
18.Wolne wnioski i zapytania  
19.Sprawy różne  
20.Ustalenie terminu następnej sesji  
21.Zamknięcie obrad sesji 
 
Ad.2 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odczytała protokół z wyjazdu w teren w celu oceny stanu budynków i wyposażenia  jednostek 
OSP na terenie gminy z dnia 22 maja 2015 r. przy współudziale członków Komisji Socjalno-
Porządkowej i Oświaty . 
Protokół stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu .   
Radny Maciej Lipka zabierając głos w dyskusji powiedział, że po wyjeździe w teren można 
stwierdzić jaki ogrom pracy został włożony, aby doprowadzić budynek do stanu  obecnego,   
tj. wyremontowane pomieszczenia, zagospodarowany teren i to że większość prac została 
wykonana własnymi rękoma przez strażaków i jak trudno jest obecnie znaleźć taką grupę 
społeczną, która by tak dbała o teren . Radny przypomniał o bezpieczeństwie i zadaniach 
strażaków biorących udział w akcjach ratujących zdrowie i życie mieszkańców, 
zaproponował aby doposażyć jednostki w defibrylatory automatyczne. Radny również 
powiedział, że warto zwrócić uwagę na nakłady pracy ze strony strażaków  jednostek OSP 
oraz biorąc pod uwagę ich funkcjonowanie oraz potrzeby i bezpieczeństwo mieszkańców 
zabezpieczyć środki finansowe tych jednostek OSP, planując budżety na następny rok. 
Radny Janusz Łojko powiedział, że ważnym obecnie problemem jest to, iż do OSP nie garną 
się młodzi ludzie, a obecni strażacy to są raczej osoby w podeszłym wieku. Radny  
zaproponował ,aby zachęcić młode osoby np. poprzez organizowanie zawodów strażackich. 
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Radny Maciej Lipka zabierając głos w poruszonej sprawie przez radnego między innymi 
powiedział, że jednym ze sposobów jest pokazaniem młodym osobom nowego sprzętu, 
nowych samochodów, wyremontowanych budynków, radny wspomniał o problemach 
finansowych i o tym ,że pomimo tego iż jednostka jest włączona do   Krajowego Systemu 
Ratownictwa Gaśniczego to jest w działaniach  pomijana. 
Radny Mariusz Sikorski skierował prośbę do Wójta w imieniu strażaków miejscowości 
Grzędzice, aby pamiętać o instalacji elektrycznej, bo były środki zapisane w tegorocznym 
budżecie, aczkolwiek zostały przesunięte pod potrzeby pilniejsze, na razie strażacy mogą 
odpuścić sanitariaty, ale proszą o instalację elektryczną w pierwszej kolejności . 
Radny Józef Tracz powiedział o  szczelności okien i drzwi w  budynkach jednostek OSP i to, 
że  sprawą należy potraktować priorytetowo biorąc pod uwagę zimę i należy  wymienić  lub 
uszczelnić okna i drzwi ponieważ pomieszczenia nagrzewane są elektrycznie przy braku 
szczelności tracą szybko ciepło, a koszty związane z nagrzewaniem są duże i należałoby to 
wykonać jak najszybciej.  
Pan Wojciech Siergiej Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej przedstawił 
informację z działań ratowniczo-gaśniczych i czynności kontrolno-rozpoznawczych na terenie 
Gminy Stargard Szczeciński w 2014 r. oraz odpowiadał na pytania radnych . 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu . 
Radny Maciej Lipka poruszył sprawę dofinansowanie tych jednostek OSP – Stowarzyszeń, 
które są włączone do Krajowego Sytemu Pożarnictwa Gaśniczego  i zapytał czy te jednostki 
na terenie gminy, które nie są włączone do Krajowego Systemu ( Barzkowice, Sowno, 
Pęzino)  jakie są kryteria i czy jesteśmy w stanie przy udziale Gminy, pana Wójta , Zarządu 
Wojewódzkiego Straży Pożarnej, aby były doposażone jako jednostki   Krajowego Systemem, 
jakie są perspektywy-dodał radny.  
Pan Wojciech Siergiej odpowiedział , że zasady wpisywania jednostek OSP do Krajowego 
Systemu Ratownictwa Gaśniczego reguluje Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i 
przedstawił jakie są kryteria. Zaznaczył również, że jednostki OSP na Gminie Stargard są w 
miarę dobrze wyposażone i są potrzebne niewielkie kwoty, aby je doposażyć zgodnie z 
wymaganiami.  
Pan  Wojciech Siergiej Komendant Powiatowy w swojej wypowiedzi  odniósł się również  do 
jednostki OSP Grzędzice, która jest wpisana do Krajowego Systemu Ratownictwa 
Gaśniczego i powiedział, że jest to jednostka mało aktywna i należałoby się zastanowić czy 
nie przełożyć na jednostkę bardziej aktywną i stwierdził, że pozostawienie tej jednostki w 
KSRG mija się z celem,  natomiast wystąpienie tej jednostki wiązałoby się z utratą środków 
finansowych jakie otrzymuje. 
Radny Maciej Lipka podsumowując omawiany  temat powiedział ,że warto rozmawiać o 
zmianach sposobu i filozofii finansowania naszych jednostek OSP, im będzie więcej 
aktywnych członków tym nasze bezpieczeństwo będzie wzrastało, zwiększenie finansowania 
wpłynie na przyciąganie młodzieży i jako przykład dobrej formy przyciągania młodzieży 
powiedział o mających się odbyć w Pęzinie w dniu jutrzejszym Międzygminnych Zawodów 
Strażackich.   
Przewodniczący rady powiedział o roli jednostek OSP w przeszłości i obecnie  zaznaczył ,że 
sytuacja na wsi się zmieniła, gospodarstw rolnych jest coraz mniej, wiele młodzieży 
wyjechało i dlatego zmniejsza się  aktywność OSP poprzez to, iż tych ludzi na wsi nie ma , 
albo pracują poza miejscowością w której mieszkają, wypowiedział się również w sprawie 
pomocy finansowej na wykonanie uprawnień kierowcy. Gmina bardzo aktywnie wspiera 
jednostki OSP działające na jej terenie  powiedział przewodniczący, a  w Krąpielu znajdą się 
na  pewno chętni, którzy chcieliby utworzyć jednostkę OSP. Przewodniczący kończąc  
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wypowiedź zaznaczył ,że jest to bardzo ważny temat i na pewno nie zostanie zapomniany 
przez radę. 
Ad.3 
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały Nr VIII/41/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 
udzielenie pomocy finansowej i rzeczowej na budowę chodnika w ciągu drogi 
powiatowej      
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili, wobec czego Przewodniczący rady przystąpił do głosowania 
nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VIII/41/15  w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy o udzielenie pomocy finansowej i rzeczowej na budowę 
chodnika w ciągu drogi powiatowej, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały Nr VIII/42/15 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Grzędzice  
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
 
Radni uwag i pytań nie zgłosili, wobec czego Przewodniczący rady przystąpił do głosowania 
nad projektem uchwały .  
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VIII/42/15  w sprawie 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały Nr VIII/43/15 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/274/06 
Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 26 maja 2006 r.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
 
Radni uwag i pytań nie zgłosili, wobec czego Przewodniczący rady przystąpił do głosowania 
nad projektem uchwały .  
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VIII/43/15  w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXVIII/274/06 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 26 maja  
2006 r., która stanowi załącznik nr 7 do protokołu . 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały Nr VIII/44/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard 
Szczeciński 
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały i zapoznał z 
opinią komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu oraz komisji socjalno-porządkowej 
i oświaty do w/w projektu uchwały. 
 
Wójt Gminy poinformował, że z pisma złożonego do Rady Gminy wynika, że na ogólną  
liczbę 309 właścicieli nieruchomości dla obu obrębów, 197 osób wypowiedziało się za 
lokalizacją  elektrowni wiatrowych  w odległości mniejszej niż 2000 m od  nieruchomości 
mieszkalnych co stanowi 63,75 % , sam obręb Barzkowic na ogólną liczbę  265 właściciel 
nieruchomości   oświadczenia „za” złożyło 188 osób co stanowi 70,94 % , obręb Golina 
złożyło oświadczenia  „za”  20,45 % uprawnionych tj. 9 osób na 44 właścicieli 
nieruchomości.  
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała ,że ma pytanie , czy to jest przeoczenie , czy też w 
jakimś  celu,  że w projekcie uchwały  nie ma zapisu dotyczącego, którego to obrębu dotyczy, 
w samym tytule projektu brak takiego zapisu i potem z samej treści uchwały będzie trudno się 
dowiedzieć komukolwiek  jakiego obrębu  gminy dotyczy, bo uzasadnienie do uchwały nie 
jest dołączane .  
Wójt Gminy odpowiedział ,że na pewno nie ma tu jakiegoś celu, jest to zwykłe przeoczenie. 
Sekretarz Gminy Danuta Żygadło odpowiedziała, że proponuje poprawić i nie będzie to 
błędem, zmienić treść zapisu  § 1 ust.1  poprzez dodanie obrębów i poprosiła o opinię radcy 
Obecny na sesji Radca Prawny Roman Janił potwierdził ,że w projekcie uchwały muszą być 
podane granice obrębu, odniósł się również do złącznika i do tego, iż uzasadnienie nie jest 
częścią  uchwały. 
Radny Józef Tracz powiedział , że dobrze by było aby w nazwie uchwał i tutaj radny odczytał 
pełną treść , dodać obręb Barzkowice i obręb Golina, co będzie bardziej czytelne. 
Radna Wiesława Kuśnierz  skierowała następujące pytanie, ile z tych osób które udzieliły 
zgody , zgodnie z przewidywaniami inwestora miało być bliżej niż 2 km i tutaj radna 
przytoczyła § 2  uchwały Nr XXIX/261/13  Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 24 maja 
2013 r.  w sprawie ustanowienia o kierunkach działania Wójta Gminy Stargard Szczeciński w 
brzmieniu jak niżej: 
  „ Warunek wymieniony w ust .1 może zostać zachowany, jeżeli inwestor uzyska pisemną 
zgodę bezwzględniej większości właścicieli nieruchomości mieszkalnych i siedliskowych, dla  
których odległość lokalizacji elektrowni wiatrowych jest mniejsza niż 2000 m „ . 
i tutaj radna dodała , że  chodzi o mieszkańców Barzkowic i Golina,  ale którzy  byliby w tej 
odległości mniejszej niż 2 km,  czy ta ilość wyrażonych zgód  dotyczy osób pozostających w 
obrębie 2 km , czy wszystkich mieszkańców . Po najmniejszej linii oporu inwestor spytał 
wszystkich mieszkańców nie zastanawiając się dla kogo ta odległość będzie większa. 
W trakcie wywiązanej dyskusji odnośnie sprawy poruszonej przez radną , radny Mariusz 
Klewin przytoczył z pisma skierowanego do Rady Gminy tę część zapisu dotycząca sprawy 
poruszanej przez radną . 
Radna Wiesława Kuśnierz odpowiedział ,że po prostu tego nie doczytała, pytała i otrzymała 
wyjaśnienie.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jest formalny wniosek i zapytał kto 
jest z radnych za tym, aby do projektu uchwały w § 1 ust.1 w tytule i załączniku graficznym 
dopisać obręby tj. obręb Barzkowice i  Golina. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „0 - przyjęła powyższy wniosek. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest z radnych  za przyjęciem projektu uchwały Nr 
VIII/44/15  z przyjętymi we wniosku zmianami.  
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – przyjęła uchwałę Nr VIII/44/15 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w obrębie Barzkowice i Golina, która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu . 
 
 
Ad.8 Podjecie uchwały Nr VIII/45/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji 
członkowstwa Gminy Stargard Szczeciński w Lokalnej Grupie Rybackiej 
Stowarzyszenia „ Sieja” w Marianowie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili, wobec czego Przewodniczący rady przystąpił do głosowania 
nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VIII/45/15  w sprawie 
wyrażenia woli kontynuacji członkowstwa Gminy Stargard Szczeciński w Lokalnej Grupie 
Rybackiej Stowarzyszenia „ Sieja” w Marianowie, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały Nr VIII/46/15 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
Radny Mariusz Sikorski podziękował Pani Skarbnik za sporządzenie informacji, która jest 
bardziej przejrzysta. 
Kolejno radny zadał pytanie dotyczące pozycji „ Gospodarka odpadami- składka 
członkowska – Związek Gmin Dolnej Odry „ ponieważ zdjęto całą  naszą wpłatę, która była 
zapisana w budżecie i zapytał , czy na razie zakładamy, że  nie będziemy członkiem . 
Skarbnik Gminy wyjaśniła ,iż zakładamy że będziemy członkiem Związku, ale na razie nie 
będziemy opłacać składki,  ponieważ nie zostały podjęte w tym kierunku żadne kroki , z 
chwilą bycia pełnoprawnym członkiem pomyślimy o składce. 
Kolejno Skarbnik Gminy odpowiedziała na pytanie radnego Mateusza Jarosza odnośnie 
darowizny, iż Wójt ma czas do końca roku, aby wprowadzić do budżetu. 
 
Po dyskusji Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VIII/46/15  w sprawie  
zmian budżetu gminy na 2015 r., która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały Nr VIII/47/15 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 
Samodzielnego Publicznego Wielospecjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Stargardzie Szczecińskim. 
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili, wobec czego Przewodniczący rady przystąpił do głosowania 
nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VIII/47/15  w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Wielospecjalistycznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Szczecińskim, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.11 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do 
informacji o wydatkach bieżących Urzędu Gminy za I kwartał 2015 r., a mianowicie: 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 27 maja 2015 r. na podstawie przygotowanej 
informacji zapoznała się z wydatkami bieżącymi gminy za I  kwartał 2015 r. porównując je 
do analogicznego okresu roku 2014 . 
Komisja po dyskusji i wyjaśnieniach informację przyjęła. 
 
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili. 
 
Ad.12 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do 
informacji z wykonania budżetu gminy Stargard Szczeciński za I kwartał 2015 r., a 
mianowicie: 
 
Komisja Rewizyjna na tym samym posiedzeniu na podstawie przygotowanej informacji 
dokonała oceny wykonania budżetu gminy za I kwartał 2015 r. 
Komisja po przeanalizowaniu informacji i uzyskaniu wyjaśnień – informację przyjęła. 
 
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili. 
 
Ad.13 
Pani Anna Ładniak Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 
informację dotyczącą „ Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2014 dla gminy Stargard 
Szczeciński” 
Radni uwag i pytań nie zgłosili, poza prośbą aby na przyszłość skserować radnym część 
ogólną z informacji. 
Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2014 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad14 
Sekretarz Gminy Danuta Żygadło omówiła  sprawozdanie Wójta Gminy Stargard Szczeciński 
z realizacji „ Programu współpracy gminy Stargard Szczeciński z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2014 r. „ 
Program stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Ad .15 
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Wójt Gminy poinformował ,że  przekazał radnym na  piśmie - Informację Wójta Gminy 
dotyczącą wykonywania zadań przez gminę w okresie międzysesyjnym - w brzmieniu jak 
niżej:   

Informacja Wójta Gminy dotycząca wykonywania zadań przez gminę w okresie 
międzysesyjnym  

REFERAT FINANSOWY  
1. Zarządzenie Nr 90/15 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 28 kwietnia 2015 r. 

 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r. oraz ustalenia układu wykonawczego do 
zmian budżetu gminy.  
Zwiększenie dochodów i wydatków budżetowych o kwotę868 264,23 zł  z tytułu 
dotacji celowej z budżetu państwa na realizację zadań zleconych w działach:  

1. 010 – Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01095 – Pozostała działalność - zwiększenie 
dochodów i wydatków o 847 654,23 zł,  

2. 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 
sądownictwa, rozdział 75107 – Wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej – 
zwiększenie dochodów i wydatków o 20 610 zł.  
Zmiany dochodów i wydatków spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu 
Gminy.  

1. Zarządzenie Nr 93/15 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 kwietnia 2015 r. 
 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. oraz zmian w układzie wykonawczym.  
Zmiany w wydatkach budżetowych polegające na zmniejszeniu i jednoczesnym 
zwiększeniu wydatków związanych z zadaniami własnymi  o kwotę24 996 zł w 
działach:  

• 600 – Transport i łączność (drogi wewnętrzne):  ± 12 880 zł  
• 700 – Gospodarka mieszkaniowa (gospodarka gruntami i nieruchomościami): ± 1 214 

zł  
• 710 – Działalność usługowa (plany zagospodarowania przestrzennego):  ± 2 200 zł  
• 750 – Administracja publiczna (urzędy gmin, wybory Prezydenta RP): ± 235 zł  
• 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (straż gminna):  ± 1 000 

zł  
• 758 – Różne rozliczenia (różne rozliczenia finansowe - rezerwa ogólna):   -3 554 zł  
• 801 – Oświata i wychowanie (szkoły podstawowe, gimnazja):   ± 1 133 zł  
• 852 – Pomoc społeczna (zasiłki i pomoc w naturze, ośrodki pomocy społecznej): 

                 - 2 000 zł, + 2 100 zł  
• 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (oświetlenie ulic):  ± 770 zł  
• 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (domy i ośrodki kultury, świetlice 

           i kluby, pozostała działalność):  - 10 zł, + 1 864 zł  
• 926 – Kultura fizyczna (obiekty sportowe):  + 1 600 zł.  

Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych: Urzędu Gminy, 
szkołach podstawowych, gimnazjum i Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej.  

1. Zarządzenie Nr 94/15 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 04 maja 2015 r.  w 
sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r. oraz ustalenia układu wykonawczego do 
zmian budżetu gminy.  
Zwiększenie dochodów i wydatków budżetowych o kwotę19 100 zł  z tytułu dotacji 
celowych      z budżetu państwa na realizację zadań zleconych w działach:  
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1. 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa, rozdział 75107 – Wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej – 
zwiększenie dochodów i wydatków o 11 800 zł,  

2. 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85213 - Składki na ubezpieczenie zdrowotne 
opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, niektóre 
świadczenia rodzinne oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji 
społecznej - zwiększenie dochodów i wydatków o 7 300 zł.  
Zmiany dochodów spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu Gminy. 
 Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu Gminy i 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej .  

1. Zarządzenie Nr 103/15 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 22 maja 2015 r.  w 
sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r. oraz ustalenia układu wykonawczego do 
zmian budżetu gminy.  
Zwiększenie dochodów i wydatków budżetowych o kwotę46 800 zł  z tytułu dotacji 
celowych      z budżetu państwa na realizację zadań zleconych w działach:  

1. 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 
sądownictwa, rozdział 75107 – Wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej – 
zwiększenie dochodów i wydatków o 11 800 zł,  

2. 852 – Pomoc społeczna, rozdział 85295 – Pozostała działalność - zwiększenie 
dochodów        i wydatków o 35 000 zł.  
Zmiany dochodów spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu Gminy. 
 Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu Gminy i 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej .  

REFERAT PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO  
1. Wydano:  
• 31 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu (1 zmiana decyzji, 

25 decyzji na budowę budynków mieszkalnych jednorodzinnych, 2 zmiany  sposobu 
użytkowania budynku usługowego oraz budynku niemieszkalnego na budynek 
mieszkalny, 1 zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek 
usługowy – stacja kontroli pojazdów, 1 decyzja na budowę budynku gospodarczego, 
1 decyzja na zabudowę zagrodową – budynek mieszkalny jednorodzinny oraz 
budynek gospodarczy),  

• 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego (budowa odcinków sieci 
wodociągowej w Wierzchlądzie i Poczerninie)  

• 5 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,  

REFERAT GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI  
1. Zadania wykonane.  
1) Plantowanie terenu pod przyszłe centrum rekreacyjne w Skalinie,  
- zakres: zebranie odpadów komunalnych, wykonanie ścianki oporowej z płyt 
prefabrykowanych, profilowanie skarpy, dostarczenie ziemi urodzajnej, niwelacja terenu, 
zasianie trawy i uwałowanie, naprawa schodów.  
2) Awaryjna naprawa wewnętrznej linii zasilania wraz z wymianą szafki pomiarowo- 
licznikowej i naprawą tablicy rozdzielczej w budynku świetlicy w Grabowie.  
3) Doposażenie placu zabaw w Lipniku (zestaw dla małych dzieci).  
4) Zakup impregnatów do konserwacji urządzeń placu zabaw w Golinie.  
5) Zakup polbruku i obrzeży  na posadzkę pod stół do tenisa w miejscowości Skalin.  
6) Zakup polbruku, obrzeży, cementu i piasku na ułożenie chodnika przed świetlicą w 
Trzebiatowie.  
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7) Zakup trawy na boisko sportowe w Ulikowie.  
8) Zakup materiałów budowlanych na dokończenie remontu elewacji świetlicy w Pęzinie.  
9) Zakup różnego rodzaju zamiennych części hydraulicznych w celu awaryjnej naprawy 
urządzeń sanitarnych w pomieszczeniu wc świetlicy w Strachocinie.  
10) Naprawa wraz  z zakupem elementów zamiennych drewnianego ogrodzenia placu zabaw 
w Tychowie.  
11) Naprawa wraz  z zakupem elementów zamiennych podestu wejściowego zestawu 
zabawowego na placu zabaw w Ulikowie.  
12) Ułożenie chodnika przy szkolnym boisku sportowym w miejscowości Pęzino.  
13) Wykonanie profilu nawierzchni asfaltowej rozściełaczem w drodze gminne (krzyżówka) 
w miejscowości Krąpiel- działki ewidencyjne nr 14 i 16.  
14) Wykonanie profilu nawierzchni asfaltowej rozściełaczem w drodze gminnej w 
miejscowości Krąpiel- prace dodatkowe działki ewidencyjne nr 14, 16, 6/2 oraz regulacja 
kratek ściekowych w chodniku i studzienkach.  
15) remont drogi gminnej (działka ewid. 76/5) w miejscowości Żarowo.  
16) Remont drogi gminnej w miejscowości Koszewko.  
17) Wykonanie oznakowań drogowych dla potrzeb straży gminnej w miejscowości Witkowo 
Drugie, Witkowo Pierwsze, Strumiany, kol. Siwkowo.  
18) Transport żużla do miejscowości Klępino, Małkocin, Witkowo Drugie, Strachocin, 
Żarowo, Sowno, Poczernin.  
2. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.  
1.  Zakończono postępowanie przetargowe dla wyłonienia Wykonawcy zadania pn. 
Wykonanie robót budowlanych na terenie GminyStargard Szczeciński w 2015 roku. Umowę 
zawarto Wykonawcą  Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne 
Zygmunt Majewski z siedzibą ul. Kołłątaja 20,73-110 Stargard Szczeciński  
Przetarg prowadzony w oparciu o Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych.  
2.Zakończono postępowanie przetargowe dla wyłonienia Wykonawcy zadania pn.Położenie 
polbruku przy świetlicy w Poczerninie. Umowę zawarto z Wykonawcą P.B. Isobau- Polska 
Jarosław  Stacherzak, ul. Polskich Marynarzy 91/18, 71-050 Szczecin, cena oferty 84 400,00 
zł brutto.  
Przetarg prowadzony w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński.  
3.Zakończono postępowanie przetargowe dla wyłonienia Wykonawcy na świadczenie usługi 
pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. Położenie polbruku przy 
świetlicy w Poczerninie.. Umowę zawarto z Przedsiębiorstwem Wielobranżowym „Projekt” 
Piotr Różański, z siedzibą, ul. Szczecińska 70/2, 73-110 Stargard Szczeciński,  cena oferty 
1 217,89 zł. brutto.  
Przetarg prowadzony w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński.  
4. Zakończono postępowanie przetargowe dla wyłonienia Wykonawcy na opracowanie 
koncepcji budowy i przebudowy drogi gminnej na odcinku  Lipnik- Grzędzice- Żarowo- 
Lubowo. W postępowaniu wpłynęły 2 oferty. Umowę zawarto Aneta Bączkowska Usługi 
Budowlano – Rachunkowe, ul. Bułgarska 9 G lok. 5,73-110 Stargard Szczeciński, cena oferty 
12 300,00 zł. brutto.  
Przetarg prowadzony w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński.  
5. Wszczęto postępowanie przetargowe celem wyłonienia Wykonawcy dla zadania 
wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dotyczącej odprowadzenia wód  
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opadowych i roztopowych z drogi gminnej nr 26 (ul. Lipowa) w okolicach budynku 
mieszkalnego nr 12 w Lipniku na działkę nr 739, wraz z uzyskaniem niezbędnych zgód i 
pozwoleń. W postępowaniu wpłynęła jedna oferta Wykonawcy Biuro Projektowe nadzory i 
wykonawstwo ul. Wawrzyniaka 20, 72-100 Goleniów.  
Cena oferty 7 380,00 zł brutto.  
Przetarg prowadzony w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard Szczeciński.  

REFERAT GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI  
1. W dniu 12.05.2015 r. przeprowadzono kolejny III przetarg ustny nieograniczony na 

sprzedaż samodzielnego lokalu użytkowego nr 2 o powierzchni użytkowej 70,65 m2 
w budynku mieszkalno-użytkowym nr 33 wraz z przynależnym do niego 
pomieszczeniem gospodarczym o pow. 24,50 m2 na poddaszu budynku oraz udziałem 
w wysokości38/100 części w częściach wspólnych budynku i takim samym udziale 
w prawie własności działki gruntu oznaczonej numerem 53/1 o pow. 0,1166 ha, 
położnej w obrębie Klępino. Cena wywoławcza – 45 000,00 zł. Najwyższa cena 
osiągnięta w przetargu: 45 450,00 zł. Nabywcą w/w nieruchomości ustalono Pana 
Marka Michaliszyn.  

2. Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
poświadczono 23 oświadczeń o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących w 
skład gospodarstwa, 21 oświadczeń o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego 
oraz 9 oświadczeń o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych.  

3. Wydano 3 decyzje zatwierdzające projekt podziału nieruchomości.  
4. Wydano 4 decyzje na usunięcie drzew .  
5. Wydano projekt decyzji zezwalającej na usunięcie drzewa z pasa drogowego drogi 

powiatowej w Koszewie, celem uzgodnienia przez Regionalnego Dyrektora Ochrony 
środowiska w Szczecinie.  

6. Wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji 
o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: „Budowa stacji paliw 
na działce oznaczonej numerem 19/3, położonej w obrębie Krąpiel, gmina Stargard 
Szczeciński”.  

W w/w sprawie wystąpiono do organów opiniujących (tj. Regionalny Dyrektor Ochrony 
Środowiska w Szczecinie, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Stargardzie 
Szczecińskim) w celu wydania opinii co do potrzeby przeprowadzenia oceny 
oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko dla ww. przedsięwzięcia.  
1. Prowadzone jest postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach Wezwano inwestora o uzupełnienie karty informacyjnej dla 
przedsięwzięcia pn.: „Rozbudowa drogi Wojewódzkiej nr 142 na odcinku Szczecin-
Krzywnica”.  

2. Wystąpiono z wnioskiem do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Szczecinie o dofinansowanie zadania związanego z usuwaniem 
azbestu na terenie gminy.  

Wnioskowana kwota dofinansowania wynosi 45.733,05 zł i w całości pokrywa koszty 
realizowanego zadana przez gminę.  
1. Wpłynęło odwołanie Strony od wydanej decyzji nakazującej wykonanie drenażu 

przechwytującego wody opadowe z dachu i odprowadzenie na drogi wewnętrzne 
miejscowości Skalin, przesłano je do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w 
Szczecinie. 
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2. Koordynowano prace związane z przygotowaniem wyborów do rad powiatowych 

Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej, które odbędą się 30 maja 2015 r. Lokal 
wyborczy znajduje się w siedzibie Urzędu Gminy Pok.101. 

 
Wójt na przemian  z Zastępcą  uczestniczyli w oficjalnych spotkaniach takich jak :  
- 28.04.2015 r. Szkoła Pęzino- odbyło się wręczenie nagród uczestnikom projektu WIR    
  ”Moja Okolica”, 
- 03.05.2015 r. Kolegiata- msza święta za ojczyznę w rocznicę Konstytucji 3 Maja , 
- 10 i 24 05.2015 r. zaangażowanie gminy w wyborach prezydenckich I i II tura, 
- 11.05.2015 r. Zebranie Wiejskie w sołectwie Warchlino, 
- 06.05.2015 r. Zebranie Wiejskie w sołectwie Klępino, 
- 12.05.2015 r. Narada robocza sołtysów w gminie , 
-12.05.2015 r.  spotkanie w Ińsku z Zarządem Powiatu Stargardzkiego, 
- 15.05.2015 r. Festiwal piosenki przedszkolnej  
-20.05.2015 r. uroczystości w Szczecinie z okazji 10 rocznicy SSOM, 
-22.05.2015 r. Sowno – promocja książki „ Z dziejów Sowna XX wieku”, 
- 22.05.2015 r. obchody 19 rocznicy powstania 12 Brygady Zmechanizowanej „ Białe  
                         Koszary „ , 
- 23.05.2015 r.  Strachocin- odbył się festyn rodzinny , 
- 25-26.05.2015 r. dwudniowe szkolenie z obrony Cywilnej w Łukęcinie. 
Radny Mariusz Sikorski odnosząc się do informacji wójta, a w szczególności do pkt   
mówiącego o zakończonym postępowaniu przetargowym na wyłonienie Wykonawcy na 
opracowanie koncepcji budowy i przebudowy drogi gminnej na odcinku Lipnik-Grzędzice – 
Żarowo- Lubowo  zapytał kiedy będzie można się spodziewać, że to zadanie będzie 
stworzone. 
Wójt Gminy  powiedział, że nie pamięta terminu jaki został wyznaczony , ale  będzie to 
termin krótki. 
Kolejno Pan Wójt jak również Pani Wiesława Kuśnierz poinformowali i klika słów 
powiedzieli na temat wyroku Sądu w wygranej sprawie z firmą Energy West , gdzie Sąd 
całkowicie oddalił pozew ze wszystkimi żądaniami . 
Ad.16 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poinformował o pismach, które wpłynęły do 
biura rady od ostatniej sesji , a mianowicie:  
- pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Szczecinie w sprawie wyboru przez Radę Gminy na 
kadencję 2016-2019 ławników na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim, 
- pismo sołtys wsi Małkocin dotyczące  wykaszania trawy w obrębach sołectw, z terenów 
zielonych należących do Urzędu Gminy w Stargardzie Szczecińskim oraz formy 
przeznaczenia środków funduszu sołeckiego oraz i przygotowaną odpowiedź 
Przewodniczącego Rady,  
- pismo Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stargard Szczeciński 
za 2014 r. wraz z informacją o stanie mienia i dodał ,że jest to dokument który radni otrzymali 
w materiałach do sesji absolutoryjnej, 
- sprawozdaniu finansowym za rok 2014 ( radni otrzymali ) , 
- odpowiedź na pismo mieszkańca Stargardu w sprawie zaniechania remontu drogi gminnej  
   numer 61/4 , 
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- pismo mieszkanki Pęzina z prośbą również mieszkańców o zapewnie bezpieczeństwa 
mieszkańcom wsi poprzez wybudowanie chodników oraz remont nawierzchni dróg oraz 
pisma w tej sprawie Wójta Gminy, 
- pismo mieszkanki Pęzina z prośbą również mieszkańców  o zwiększenie liczby autobusów 
na trasie Pęzino- Stargard  Szczec. i Stargard Szczec.- Pęzino  wraz z pismem skierowanym 
przez Wójta do firmy przewozowej działającej w Pęzinie, 
- pismo Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie w sprawie złożenia 
przez Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy pierwszego oświadczenia majątkowego 
w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, wywiązując się tym samym z ustawowego 
obowiązku , ( analiza oświadczeń w miesiącu październiku).  
Następnie Przewodniczący odczytał pismo Marszałka Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
Bogdana Borusiewicza oraz pismo Szefa Kancelarii Senatu i Szefa Kancelarii Prezydenta RP 
oraz Szefa Kancelarii Senatu  pisma  dotyczyły 25-lecia pierwszych po II wojnie światowej 
wolnych wyborów samorządowych . 
 
Ad.17 
Brak interpelacji. 
 
Ad.18 i 19 
 
Radny Józef Tracz zapytała Wójta czy znana jest odpowiedź PKP w sprawie wiaty 
przystankowej na stacji w Ulikowie. 
Wójt Gminy odpowiedział ,że gmina otrzymała fax w tej sprawie od Pana Dyrektora i tutaj 
wójt odczytał pełną treść. Z treści pisma wynikało, aby koszty postawienia wiaty zostały 
podzielone po 50 % , a całkowity koszt to 5 tys zł. Wójt powiedział, że przysłanie się do tego 
aby znaleźć te środki w budżecie  na to zadanie i uważa ,że radni są za takim rozwiązaniem 
tej sprawy.  
Radny Józef Tracz powiedział , iż uważa że nie jest w porządku  aby w kosztach 
współfinansowała gmina, a zdaniem radnego powinni ponieść koszty   w całości . 
Radna Sylwia Więcek zapytała o realizację zadania dotyczącego wykonania zjazdu dla osób 
niepełnosprawnych w Koszewie . 
Wójt Gminy przypomniał,  że jest budżet uchwalony ale muszą być wpływy i to, że na to 
zadanie w czerwcu zostanie ogłoszony przetarg. 
Radna Sylwia Więcek zapytała o projekt szkoły w Sownie, czy ten projekt jest zakończony. 
Wójt Gminy odpowiedział że nie jest zakończony i to ,że firma została wezwana do zapłaty   
20 tys zł kary umownej ponieważ nie wywiązała się z terminu umowy. Przetarg zostanie 
ogłoszony ponownie  .  
Radny Maciej Lipka powiedziała o przeprowadzonym remoncie drogi gminnej w 
miejscowości Żarowo oraz  o jakości materiału użytego do tego remontu drogi i wystających 
śmieciach, workach .Prośba dotyczyła sprawdzenia jakości wykonania tych prac i użytego 
materiału.  
Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła kwestii  bezpieczeństwa skrzyżowania na 
które radny zwrócił uwagę w swojej wypowiedzi wskazując lokalizację.  
Wójt Gminy odpowiedział ,że w sprawie remontu drogi i użytego materiału to zadanie 
zostanie sprawdzone przez pracownika i wyegzekwowane od wykonawcy. 
Odnośnie drugiej sprawy  nazwanej przez wójta regulacji ruchu na skrzyżowaniu  i 
bezpieczeństwa to tylko poprzez oznakowanie. 
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Radna Wiesława Kuśnierz skierowała prośbę do Wójta o rozwiązanie sprawy zgłaszanej 
przez mieszkańców , a dotyczącej autobusu do Warchlina i dodała, że  inne miejscowości 
wnoszą o dodatkowe kursy w różnych godzinach, a tam nie ma ani jednego kursu.  
Kontynuując wypowiedź radna powiedziała ,że należałoby rozważyć możliwość aby autobus 
przejeżdżał przez obie części Warchlina, ponieważ przejście samodzielne dzieci nad jeziorem 
i tak nie zapewnia im bezpieczeństwa i powiedziała o wykonaniu remontu drogi powiatowej 
to wówczas  autobus mógłby zajeżdżać do jednej miejscowości , a potem do drugiej. 
Warchlino jest miejscowością ładną i atrakcyjną dopowiedziała radna. 
Wójt Gminy  odpowiedział ,że w tej sprawie razem z Dyrektorem MZK planuje objazd tych 
miejscowości.  
Radna Wiesława Kuśnierz zapytała, czy wiadomo kiedy ruszy remont świetlicy wiejskiej. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że jest sporządzony kosztorys i jest to wysoka kwota i dlatego jeszcze 
raz należy go przeanalizować.  
Ad.20 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  podał termin zwołania następnej sesji Rady 
Gminy oraz terminy posiedzeń komisji poprzedzające obrady sesji , a mianowicie : 
- IX  sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 25 czerwca 2015 r. godzina 1000 , 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 11 czerwca  2015 r. godzina 830 , 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 12 czerwca 2015 r. godzina  830  , 
- komisja rewizyjna dnia 15 czerwca 2015 r. godzina 800  .  
Ad.21 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal 
podziękował wszystkim za udział i o godz.1220 zamknął obrady VIII sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński. 
 

Przewodniczący Rady Gminy  
 
                                                                                                                 Edward Kosmal  
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